



Protokoll

2024-02-20

Närvarande: Sven-Erik, Kenneth, Stefan, Hans, Marita, Ann-Louise, Hans-Erik, Miti, Roger och Åke. Waldemar deltog från valberedningen. Emma Blad deltog som intresserad av att ingå i styrelsen.

11. Ordförande förklarade mötet öppnat. Ett speciellt välkommen riktades till Emma.
12. Föregående mötes protokoll. Ett förtydligande om att portot är 36 kr/tidning gjordes. Protokollet lades till handlingarna.
13. Situation styrelse. Waldemar presenterade namn på nya personer till styrelsen. Emma Blad och Edmund (östra sidan) är klara sen tidigare. Robin Helgelin och hustru Mia kommer också med. Ramona Fridlund har gett ett svävande besked. Hans-Erik Weng, Malin Axelsson och Ronny Karlsson har avböjt. De nya i Flatebyn är intresserade men inte i år.
14. Årsmötet. Sen tidigare bestämt till måndag 25/3, lokal norra Eds Bygdegård. Karl-Fredrik (Kalle) Larsson är vidtalad om att hålla föredrag om AI. Vi planerar förtäring för 50 personer och några i styrelsen kommer att göra mackor. Hans-Erik har ett förslag till ändring av stadgarna § 7 vid likvidation av föreningen. Föreslogs att Byalagets tillgångar ska delas lika mellan Kila östra Bgf och norra Eds Bgf. Förslaget antogs av styrelsen. På nästa möte bestäms vilka som kan hjälpa till vid årsmötet. Annons utformas av Stefan och den publiceras i Bygdebladet, hemsidan och Facebook.
15. Kassaraapport. 35 000 finns nu på kontot. Alla annonsörer ställer upp ett år till. Vi har omkr. 60 prenumeranter. Bokslutet visar på ett litet överskott för 2023. P.g.a. portohöjningar tvingas vi höja prenumerationspriset. Beslutades att nytt pris på prenumeration blir 250 kr. Annonspriset är oförändrat för år 2024. JLB och Heintz har större annons än de betalar för.
16. Bygdebladet. Det väntas in en del material, Stefan är inte orolig. Det blir en tidning.

17. Ansvarsområden/ aktiviteter. Det händer inte så mycket nu. Det blir ingen avverkning på Kila-ön för närvarande.
Sven-Erik gör ett besök på pastoratet och pratar om problemet med torra farliga träd på Kila-ön. Vi funderar på om det går att sätta skylt och spärrband runt grillplatsen och vi tar ansvar för säkerheten inom det området.
Kan vi få tag i virke till bryggan så kan vi förvara det i båthuset. Bottensyllen på västra sidan av båthuset behöver bytas.
18. Planerade möten. 5/3 och årsmöte 25/3. Datum framöver beslutas av den nya styrelsen.
19. Övriga frågor.
- A. Midsommar. Arrendeavtalet med bröderna Börjesson är klart. De kommer emellanåt att växla område för parkering.
 - B. Publicistlicens är på gång.
 - C. Kommunens föreningsträff var mycket lyckad. Det var 70 föreningar representerade och 130 personer närvarande. Kommunen har en ny föreningswebb: saffle.se/foreningsliv. Vi kan registrera oss på sidan. Kanske kan vi söka bidrag till midsommarfirandet.
 - D. Fiber. Meddelades att Åmåls norra Fiberförening har ett ganska bra erbjudande.
 - E. Popup-tält finns på Kilavallen. Vi kanske kan få låna det vid våra engagemang.
20. Mötet avslutades.

Åke Broström
sekreterare